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Protokół Nr XXXVI/2009
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 września 2009 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2009 r.
- w sprawie określenia zasad usytuowania punktów sprzedaży napojów alkoholowych
- w sprawie ustalenia dla terenu gminy Sitno liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych
  zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia
  poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Szajnoga Marek
13. Tukiendorf Edward
14. Wrotniak Mieczysław

Radni nieobecni: 

1. Pawlicha Bogdan
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia obrad XXXVI Sesji  Rady Gminy w bieżącej kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk oraz przedstawicieli Gminnej Spółki Wodnej w Sitnie – Pana Władysława 
Marczuka i Pana Zygmunta Wysoka.   
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 16°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  14  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając czy są 
uwagi do tego porządku.
Pan Sekretarz poinformował o dodatkowych uchwałach dotyczących dofinansowania 
PSP w Zamościu oraz upoważnienia dla Wójta w sprawie poręczenia kredytu dla 
LGD Ziemia Zamojska w kwocie do 150.000,-zł.
Następnie  Pan Władysław Marczuk przedstawił  wniosek Gminnej  Spółki  Wodnej 
w  Sitnie  w  sprawie  przyznania  środków  finansowych  w  kwocie  19.800,-zł 
i ewentualnie dodatkowo 5.000,-zł na meliorację łąk w Cześnikach. Środki GSW nie 
wystarczą na realizację całkowitą tego zadania.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że zawsze wykonywało się prace kompleksowo 
dlatego  w  tej  sytuacji  trzeba  przeznaczyć  40.000,-zł  i  skończyć  temat  melioracji 
Cześnik. Natomiast na drugi rok wykona się meliorację w innych miejscowościach. 
Skoro Rada Gminy ma udzielić upoważnienia Wójtowi do poręczeń na 150.000,-zł to 
można  przeznaczyć  środki  na  zakończenie  tego  zadania.  Dlatego  jest  wniosek 
formalny o przekazanie 40.000,-zł dla Cześnik na meliorację.
Pan Władysław Marczuk dodał, że potrzeby w zakresie melioracji są ogromne. GSW 
będzie chciała na przyszły rok zwiększyć składkę członkowską,  żeby można było 
wykonać większy zakres prac.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  temat  melioracji  Cześnik  był 
wielokrotnie poruszany ale  mieszkańcy Cześnik nie zgadzali  się na na meliorację 
gdyż musieliby też w części za nią płacić przez 10 lat.
Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że tak było 10 lat temu, natomiast w ubiegłym roku 
98  % mieszkańców wyraziło  zgodę  nawet  na  rozsunięcie  urobku  po  pogłębieniu 
rowów.
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Pan Marczuk dodał,  że  zebrano podpisy na rozplantowanie  ziemi  po pogłębianiu 
rowów. Natomiast jeżeli chodzi o kompleksową meliorację – to w chwili obecnej nie 
ma  takiej  potrzeby,  gdyż   obecne  gatunki  traw  są  dostosowane  do  panujących 
warunków. Gminna Spółka Wodna będzie jedynie osuszać zabagniony teren. Łączna 
kwota zadania wynosi ok. 36.000,-zł z tego 8.000,-zł to środki GSW w Sitnie.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył,  że  ten temat  był  na poprzednich sesjach 
przegłosowany i Rada Gminy wyraziła zgodę na wykonanie tego zadania.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  się  z  pytaniem  do  Pana  Marczuka  jak  widzi  on 
możliwości  w  podniesieniu  składek  GSW  przy  takich  cenach  płodów  rolnych 
i małym nakładzie pracy Spółki.
Pan  Marczuk  wyjaśnił,  że  jeżeli  będzie  dobra  wola  delegatów to  można  byłoby 
podnieść składkę o te 5 – 10 złotych.
Pan Sekretarz zapytał o aspekt ujęcia melioracji Jarosławca w planie wojewódzkim.
Pan  Marczuk  wyjaśnił,  że  na  razie  z  funduszy  marszałkowskich  nie  będzie  nic 
robione.
Pan Janusz Brzozowski zwrócił się o przegłosowanie jego wniosku formalnego.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  jest  wiele  dziedzin  w  gminie.  Trzeba  się  kompleksowo 
zastanowić nad finansami gminy. Wiele działów potrzebuje wsparcia. Dlatego teraz 
lepiej wstrzymać się z głosowaniem tego wniosku.
Nastepnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad pytając czy są do 
niego uwagi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.
 

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn,  Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:
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1) Uchwała Nr XXXVI/218/09 Rady Gminy Sitno z dnia 30 września 2009 r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sitno.
Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o  przedstawienie  sytuacji  finansowej 
gminy.
Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  w  chwili  obecnej  nie  ma  żadnych  wolnych 
środków. Takie środki jeżeli się pojawią to dopiero w grudniu.
Pan Wójt dodał, że realizacja podatków jest przeciętna. Zrealizowano zadania 
drogowe  a  faktury  czekają  na  zapłatę.  Potrzeba  również  ok.  50.000,-zł  na 
zapłatę  za  sieć  wodociągową  w  Jarosławcu.  Na  przedszkole  w  Kol.  Sitno 
potrzeba ok.  30.000,-zł,  na becikowe (GOPS) potrzeba 1.800,-zł,  Biblioteka 
potrzebuje 5.000,-zł a na dowożenie brakuje ok. 32.000,-zł. Razem brakuje ok. 
150 – 180 tysięcy złotych. Jest szansa na pozyskanie ze ZPORR ok. 82.000,-zł 
na zakup 40 krzesełek do sali gimnastycznej w Sitnie.
Na razie nieznane są potrzeby w zakresie oświaty. 
Na 2010 rok trzeba zabezpieczyć środki na budowę Orlika, rozbudowę GOK, 
zadania  dotyczące  gospodarki  wodno-ściekowej  oraz  na  scalanie  gruntów 
w Stanisławce.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zadawanie  pytań  do  zmian 
budżetowych.
Pan Andrzej Juszczak zapytał o rozdział 75412 – OSP – kwota 6.700,-zł.
Pan Wójt wyjaśnił, że jest to kwota na ubezpieczenie samochodu.
Pan  Juszczak  zauważył,  że  w  planie  na  2009  r.  ujęto  11.800,-zł  na 
ubezpieczenie samochodów a teraz dodatkowo się dodaje 6.700,-zł.
Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  nikt  nie  mógł  przewidzieć,  że  gmina  pozyska 
nowy wóz strażacki.
Pan  Juszczak  zapytał  o  dodatkowe  środki  w  wys.  2.628,-zł  na  Zakładowy 
Fundusz Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Gminy. Fundusz ten powinien być 
zaplanowany w całości na początku roku.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że do końca września te środki muszą być przekazane 
na odrębne konto FSS.
Pan Wójt zwrócił się z propozycją, by dla Policji na paliwo przeznaczyć nie 
3.000,-zł a 1.500,-zł a resztę przenieść do rezerwy.
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że kwota 3.000,-zł dla Policji została 
już przegłosowana na poprzedniej sesji.
Pan Janusz Brzozowski zapytał dlaczego w tabeli przy zmianach w budżecie 
nie ma ujętej drugiej drogi w Kol. Jarosławiec, która miała być realizowana 
w następnym roku.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że w tej tabeli są ujęte tylko zadania z bieżącego roku, 
natomiast zadania na następne lata są ujęte w WPI.
Pan Brzozowski zapytał czy w takim razie ta następna droga w 2010 r. będzie 
realizowana.



--  5  --

Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  to  będzie  zależało  od  budżetu.  W  pierwszej 
kolejności trzeba będzie zaplanować środki na zadania dofinansowywane ze 
środków zewnętrznych.  Jeszcze jest  zagrożenie  w realizacji  sieci  wod.-kan. 
na Osiedlu w Jarosławcu gdyż nie ma chętnych do przyłączania się do sieci 
wodociągowej.
Przewodniczący  Rady  Gminy  powrócił  do  tematu  środków  na  meliorację 
Cześnik stwierdzając, że powinny być ujęte w wydatkach te 20.000,-zł, które 
zostały już wcześniej przegłosowane natomiast druga kwota zaproponowana 
przez Pana Janusza Brzozowskiego dopiero będzie przegłosowywana.
Pan Wójt stwierdził, że na dzień dzisiejszy leżą niezapłacone faktury drogowe 
dlatego żadnej kwoty nie należy przegłosowywać wcześniej jak w listopadzie.
Następnie  Pan  Mieczysław Wrotniak  odczytał  Uchwałę  Nr  XXXVI/218/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy.
Uchwała  ta  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy  13  głosach  za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym. 

2) Uchwała Nr XXXVI/219/09 Rady Gminy Sitno z dnia 30 września 2009 r. 
w  sprawie  określenia  zasad  usytuowania  punktów  sprzedaży  napojów 
alkoholowych.
Pan  Janusz  Brzozowski  zapytał  czy  w  tych  pięciu  punktach  gdzie  można 
spożywać  alkohol  na  miejscu  ujęty  jest  punkt  w  Jarosławcu  za  Domem 
Ludowym. To jest wstyd dla całej Rady Gminy żeby przy Szkole działy się 
takie rzeczy.
Pan  Jerzy  Mazurek  wyjaśnił,  że  chodzi  o  nowy sklep  w Jarosałwcu.  Żeby 
ten sklep otrzymał zezwolenie na sprzedaż alkoholu potrzebny jest taki zapis 
w uchwale.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że w sklepach przy Szkołach nie powinno 
być sprzedaży alkoholu.
Następnie Pan Brzozowski zaproponował zapis odległości sprzedaży alkoholu 
100 metrów od szkoły.
Pan  Jerzy  Mazurek  zaproponował  by  nie  zmieniać  starych  zasad  gdyż  to 
niczego nie zmieni.
Pan  Brzozowski  zaproponował  wniosek  formalny,  by  w  przypadku 
pozostawienia dwóch sklepów w Jarosławcu odgrodzić je płotem wysokości 
2,5 m. od szkoły, żeby dzieci nie widziały osób pijących alkohol.
Następnie  Pan  Andrzej  Juszczak  odczytał  zapisy  ustawy  o  wychowaniu 
w trzeźwości dotyczące punktów sprzedaży alkoholu.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zauważył,  że  w  sklepach  i  tak  nie  można 
spożywać  alkoholu.  Lepiej  jest  zostawić  stare  odległości  ale  zwiększyć 
kontrolę policji.
Pan Wójt dodał, że na siłę ciężko jest wychowywać społeczeństwo. Natomiast 
w Jarosławcu niedaleko tych sklepów mieszka policjant i to powinno pomóc.
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Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  ten  policjant  na  ostatnim  zebraniu 
wyprowadził  osobę  nietrzeźwą,  która  się  źle  zachowywała.  Natomiast  na 
wcześniejszym spotkaniu był policjant z Lublina który wcale nie reagował na 
osoby nietrzeźwe. Na spotkanie zaproszone były dwie osoby z Urzędu Gminy. 
W protokole z tego spotkania jest sama sielanka a nie ma znaku o burdzie, 
która się tam odbyła.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zaproponował,  odnośnie  Uchwały 
Nr XXXVI/219/09 by pozostawić obowiązujące zapisy odległości sprzedaży 
alkoholu.
Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 
11 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących.        

3) Uchwała Nr XXXVI/220/09 Rady Gminy Sitno z dnia 30 września 2009 r. 
w sprawie ustalenia dla terenu gminy Sitno liczby punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych  zawierających  powyżej  4,5  % alkoholu  (z  wyjątkiem piwa), 
przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  jak  i  w  miejscu 
sprzedaży.
Uchwała  ta  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy  12  głosach  za, 
0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących.

4) Uchwała Nr XXXVI/221/09 Rady Gminy Sitno z dnia 30 września 2009 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na realizację zadań 
publicznych z zakresu ochrony przeciwpożarowej.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

5) Uchwała Nr XXXVI/222/09 Rady Gminy Sitno z dnia 30 września 2009 r. 
w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVIII/174/08  z  dnia  18  grudnia  2008  r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sitno na rok 2009.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  przy  tej  Uchwale  przegłosować 
również  wniosek  Pana  Janusza  Brzozowskiego  dotyczący  40.000,-zł 
na meliorację Cześnik.
Pan  Andrzej  Juszczak  stwierdził,  że  nie  potrzeba  odrębnej  Uchwały,  gdyż 
obecna uchwała w sprawie kredytu nie jest w całości wykonana.
W związku z tym Przewodniczący zaproponował przegłosowanie w pierwszej 
kolejności bieżącą uchwałę a następnie wniosek Pana Brzozowskiego.
Następnie  Przewodniczący  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  Uchwały 
Nr XXXVI/222/09.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
Następnie  Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  Wójt  może  zaciągnąć  jeszcze 
kredyt do 100.000,-zł.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  wnioskiem Pana  Janusza 
Brzozowskiego by przeznaczyć kwotę 40.000,-zł z kredytu dla Gminnej Spółki 
Wodnej w Sitnie na meliorację Cześnik.
Państwo Radni przyjęli ten wniosek w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
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Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy dr inż. Kajetan Protas.
Poruszone w sprawozdaniu zagadnienia:

1. Funkcjonowanie GSW w Sitnie,
2. Stan realizacji budowy chodników,
3. Funkcjonowanie OSP,
4. Realizacja zadań gospodarczych,
5. Realizacja sieci wod-kan w Jarosławcu,
6. Realizacja zadań drogowych,
7. Funkcjonowanie gospodarstwa pomocniczego,
8. Podsumowanie wydarzeń kulturalno-sportowych, w tym zaproszenie na święto 

11 listopada do Kornelówki,
9. Bieżące sprawy rolnicze.

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan Andrzej Juszczak poruszył temat realizacji kanalizacji na osiedlu w Jarosławcu 
stwierdzając,  że  mieszkańcy  są  zaskoczeni  tym,  że  cokolwiek  się  robi,  ale  chcą 
informacji nt. rozliczeń i opłat.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że wykonano kanalizację do granic posesji natomiast reszta 
należy  do  mieszkańców.  Mieszkańcy  się  zadeklarowali,  że  się  podłączą 
do  kanalizacji.  Równolegle  z  kanalizacją  jest  realizowana  sieć  wodociągowa 
(sieć  główna).  Przyłącza  wodociągowe  również  leżą  po  stronie  mieszkańców. 
Na najbliższą niedzielę zaplanowano spotkanie z mieszkańcami Osiedla Jarosławiec, 
na którym rozdane zostaną umowy na dostawę wody i odbiór ścieków.
Pan Jerzy Mazurek zwrócił się z podziękowaniami za budowę chodnika i zapytał czy 
będzie realizowane oświetlenie uliczne.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że oświetlenie będzie realizowane, tylko rejon energetyczny 
opóźnia się z pracami.
Pan Janusz Brzozowski poruszył temat wniosków do funduszu sołeckiego, które są 
składane do końca września. Na zebraniu w Jarosławcu większość głosów uzyskał 
wniosek KGW, drugi wniosek złożony na piśmie dotyczył zagospodarowania terenu 
przy szkole. Koła Gospodyń Wiejskich w Jarosławcu nie ma. KGW nie rozliczyło się 
ze starego okresu a dziś chce pieniądze z funduszu sołeckiego. Lepszy jest wniosek, 
który będzie służył szkole. Wójt powinien wybrać lepszy wniosek. Jeżeli nie można 
było  dofinansować  Domu Ludowego  to  i  nie  można  dofinansować  KGW. Niech 
te Panie się pierwsze wykażą jakimiś działaniami.
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Pan Wójt stwierdził,  że zadania z funduszu sołeckiego muszą być realizowane na 
mieniu  gminnym.  Musi  być  przedmiar  robót,  specyfikacja,  przetarg  i  wybór 
wykonawcy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  dodał,  że  jedna  z  miejscowości  zadecydowała, 
że  środki  z  funduszu  sołeckiego  przeznaczą  dla  Wójta  Gminy,  który  zadecyduje 
co za nie zrobi.
Pan Lucjan Łuczyszyn zwrócił się z podziękowaniami za zakup wozu bojowego dla 
OSP Sitno.
Pan  Marek  Szajnoga  poruszył  temat  melioracji  proponując,  by  ściągnąć 
przedstawicieli  LHS,  żeby  zobaczyli  stan  rowów przy  ich  linii.  Od  kilku  lat  nie 
można wjechać na pola pomiędzy linią LHS a Jarosławcem Starą Wsią.
Pan Sekretarz zaproponował wystąpienie z pismem do LHS, żeby przejrzeli swoje 
przepusty pod torami.
Pan Marek Szajnoga zapytał kto wydał pozwolenie na budowę tych dwóch domów 
na działkach w Jarosławcu (ogródki).
Pan Sekretarz wyjaśnił, że pozwolenia na budowę wydał Starosta.
Pan Wójt poinformował o możliwości otrzymania dopłat do łąk w ramach ochrony 
grupy  ptaków  (od  1000,-zł  do  2000,-zł  przez  5  lat)  oraz  w  ramach  form 
ekstensywnych (dodatkowo 500,-zł/ha).
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą o zabranie kontenera ze śmieciami 
spod remizy w Horyszowie Polskim oraz o wyrównanie nierówności na chodniku 
przy przystanku autobusowym.
Następnie Pan Sekretarz poruszył temat działek w Jarosławcu pozyskanych od ANR.
Agencja podała gminę do sądu o zapłatę kwoty 39.000,-zł ale przegrała tą sprawę. 
Te działki mogą gminie zostać. Natomiast pieniądze są już rozdysponowane.
Pan Marek Szajnoga zapytał czyje są te działki między torami a drogą do ZR.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że trzy działki są gminne.
Pan Wójt dodał,  że zgłosiła się osoba chętna do zakupu starej świetlicy z działką 
naprzeciw Zakładu Rolnego.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował by ogłosić przetarg na tą nieruchomość.
Pan Janusz  Brzozowski  zaproponował  by zapytać  mieszkańców Zakładu Rolnego 
czy ta nieruchomość nie będzie im potrzebna.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pisma: Stowarzyszenia Rozwoju 
Gminy Sitno w sprawie magazynu żywności, Biblioteki w Sitnie w sprawie 5000,-zł 
na  wynagrodzenia,  Stowarzyszenia  Rozwoju  Gminy  Sitno  w  sprawie  dotacji  dla 
szkół  podstawowych  i  przedszkoli  na  2010  r.,  Starosty  Zamojskiego  w  sprawie 
udziału gminy w kosztach scalania Stranisławki, S.P. w Sitnie w sprawie uczniów 
zbierających surowce wtórne (zagadnienie wyjaśnił Pan Sekretarz).
Pan  Sekretarz  dodał,  że  potrzeba  3.000  zł  na  aktualizację  programu  ochrony 
środowiska.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  propozycją  by  przekazać  pomoc 
żywnościową dla rodziny Grzesiuków ze Stanisławki.
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Pan  Leszek  Kozak  zwrócił  się  o  rozwiązanie  problemu  osób,  które  nie  mają 
podpisanych umów na odbiór śmieci.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  o  skontrolowanie  czystości  przy  sklepie 
w Rozdołach (od strony lasu).
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad.  8
Przyjęcie Protokołu z poprzedniej sesji

Protokół  Nr  XXXV/2009 wyłożony był  do wglądu bezpośrednio w trakcie  obrad 
sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 
10 głosach za, 0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących.

Ad. 9
Zamknięcie obrad sesji

     Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:   
Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf

                                  


